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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 10. svečane sjednice Skupštine Istarske županije, održane 30.03.2010. godine u Istarskoj  
sabornici u Poreču u povodu Dana Statuta Istarske  županije  
 

Svečana sjednica  započela je u  11,05 izvoñenjem državnom himnom «Lijepa  naša» 
i svečanom  pjesmom  «Krasna zemljo - Istro milo «, koje je otpjevala  sopranistica Mila 
Soldatić. 
 
 
VIJEĆNICI SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE : 
 
 

 
Red.br. 

 
 VIJEĆNIK 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS  
2. Furio Radin IDS – HNS   
3. Mirjana Antonelić IDS – HNS  
4. Valter Drandić IDS – HNS  
5. Katarina Nemet IDS – HNS  
6.  Nevija Poropat IDS – HNS  
7.  Tedi Chiavalon IDS  -HNS   
8.  Roberta Lakošeljac IDS – HNS  
9.  Ahmed Makota IDS - HNS   
10. Vojo Kličković IDS - HNS   
11. Tom Bisaku                                               IDS - HNS   
12.  Eda Klapčić IDS - HNS   
13.  Serño Baskijera IDS - HNS   
14.  Serño Rigo IDS - HNS   
15.  Marin Grgeta IDS - HNS   
16.  Alida  Perkov IDS - HNS   
17.  Tamara Brussich IDS - HNS   
18.  Danica Miletić IDS - HNS   
19.  Silvio Brunelli IDS - HNS   
20. Jasna Smojver – Kompas IDS - HNS    
21. Stjepan Mraković IDS - HNS    
22. Evelina Biasiol – Brkljačić HSU – HSLS  
23. Ivica Mikulčić HSU – HSLS   
24. Zdenko Plisko HSU - HSLS  
25. Benad Boršić HDZ – HSS    
26. Marino Roce HDZ – HSS   
27. Oliver Gmitrović HDZ – HSS   
28. Zvonimir Čoga HDZ – HSS  
29. Nika Krstevski HDZ – HSS  
30. Dino Kozlevac SDP – ZELENI  
31. Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  
32. Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  
33. Maja  Šarić SDP – ZELENI  
34. Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  
35. Vlado Ivetić NEZAVISNI  
36. Tullio  Fernetich NEZAVISNI  
37. Alen Rosanda  NEZAVISNI  
38. Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  



 
Red.br. 

 
 VIJEĆNIK 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

39. Viktor Krapljanov  NEZAVISNI  
40. Nenad Čendak NEZAVISNI  
41. Gvido Jermaniš NEZAVISNI   
 

 
      D N E V N I  R E D: 

 
1. Otvaranje svečane sjednice Skupštine Istarske županije  u povodu  Dana Statuta 

Istarske županije - Prigodni govor  predsjednika Skupštine Istarske  županije Dina 
Kozlevca 

2. Prigodni govor  Župana Istarske  županije Ivana Jakovčića 
3. Pozdrav gostiju  
4. Glazbeni program 
5. Zatvaranje svečane sjednice 
 
AD- 1 OTVARANJE SVE ČANE SJEDNICE SKUPŠTINE 
           ISTARSKE ŽUPANIJE U POVODU DANA 
           STATUTA ISTARSKE ŽUPANIJE – PRIGODNI 
           GOVOR  PREDSJEDNIKA SKUPŠTINE ISTARSKE 
           ŽUPANIJE DINA KOZLEVCA 

 
Svečanu sjednicu je u  11,05 sati otvorio DINO KOZLEVAC , predsjednik Skupštine 

Istarske  županije (IDS-HNS – SDP – ZELENA STRANKA)  
 
 Pozdravlja : 
 
- Župana Primorsko-goranske županije,  Zlatka Komadinu, 
- Župna Istarske  županije,  Ivana Jakovčića , 
- Saborske zastupnike :Tanju Vrbat, Damira  Kajina, Furia  Radina i Borisa Miletića, 
- predstavnika Ureda  Državne uprave,  Mladena Tomljenovića, 
- predstavnike Policijske uprave na  čelu  s  načelnikom sa suradnicima, 
- predstavnike vojske, 
- gospodarstva, 
- vjerskih zajednica, 
- udruga  Antifašističkih  boraca  i Domovinskog  rata,  
- sve ostale udruge i  predstavnike, 
- načelnike i gradonačelnike općina i gradova Istarske županije, 
- predstavnike  medija. 
 U nastavku obraća se prisutnima  slijedećim riječima:    

«Skupština Istarske županije danas u Poreču, u ovom povijesnom izdanju Istarske 
sabornice već tradicionalno, ali prvi puta u ovom sazivu obilježava Dan Statuta Istarske 
županije – La giornata dello Statuto Istriano, uz prisustvo svih vas poštovani učesnici i gosti. 

Uvažavajući staru i mudru izreku da je povijest učiteljica života, ali u ime budućnosti 
dozvolite da se podsjetimo na ne tako daleku povijest donošenja tog našeg županijskog akta. 

U ovom prostoru Istarske sabornice gdje su se dogañala mnoga za Istru značajna 
zbivanja od prve službeno izgovorene riječi na hrvatskom jeziku koje je izgovorio Matko 
Laginja 1883. godine pa sve do 24. rujna 2002. godine. 

Tada su naše kolege, ondašnje vijećnice i vijećnici, donijeli dvije značajne odluke  i 
potrebno  je u ovom trenutku ih se prisjetiti:  
- Odluku o proglašenju Dana Istarske županije posvećenom povijesnim Pazinskim odlukama 
1943. godine o priključenju Istre matici domovini koji je odlukom Sabora Republike Hrvatske 
proglašen Spomen danom Republike Hrvatske i  



 - Odluku o proglašenju Dana Istarskog statuta – La giornata dello Statuto Istriano kojeg 
danas obilježavamo svečanom sjednicom Skupštine Istarske županije kao najvišeg 
predstavničkom tijela grañana Istarske županije.  

Podsjećam da je Statut Istarske županije utvrñen još 1994. godine na sjednici 
Skupštine Istarske županije usprkos protivljenjima tadašnje centralne vlasti. Stoga je s 
veseljem i odobravanjem grañana Istre 2008. godine dočekana odluka Ustavnog suda 
Republike Hrvatske o odbijanju ocjene ustavnosti pet članaka, izmjena i dopuna Statuta 
Istarske županije, a koji se odnose, potrebno je se prisjetiti, na ravnopravnu uporabu 
hrvatskog i talijanskog jezika, njegovanju Istrijanstva, zaštitu kulturnih i drugih osobitosti Istre 
te na dvojezično ispisivanje naziva na pečatu, žigu, natpisima, pločama i zaglavljima 
službenih  dokumenata.. 

Time su potvrñene upravo odredbe koje govore o životu u Istri i postojanju onoga što 
je narod Istre bez obzira na nacionalnost stvorio. 

Usvajanjem Statuta utvrdila su se i unaprijedila već ranije dostignuta manjinska 
prava, multikulturalsnost, multijezičnost, convivenza, poštivanje antifašističkih vrijednosti uz 
poštivanje prava i slobode grañana Istarske županije. 

Lo Statuto e´ in un certo modo l´espressione della nostra vita da secoli dove si 
congiungono e intrecciano culture diverse. 

Lo Statuto e´ l ´espressione della nostra volonta´ di rispetto delle singole diversita´ e 
della convivenza dei nostri cittadini appartenenti alla comunita´ nazionale italiana autoctona 
ed altre nazionalita´ che vivono in Istria. 
Siamo abituati a vivere insieme e lavorare per un miglior futuro dell´Istria. 

Dame i gospodo, signore e signori, protekli period izmeñu ostalog obilježili su i izbori 
za općine, gradove i Županiju po novom izbornom zakonodavstvu koje je definiralo 
neposredan izbor Načelnika, Gradonačelnika i Župana i izbor općinskih, gradskih vijeća i 
Skupštinu Istarske županije kao odraz političke volje grañana Istre.  

Takoñer grañani su u proteklih godinu dana izabrali Predsjednika Republike Hrvatske 
doktora Ivu Josipovića, koji je u Istri dobio gotovo plebiscitarnu podršku. 

Grañani Istre , cittadini  dell'Istria, s pravom očekuju ubrzanje puta u Europsku obitelj 
svjesni činjenice da treba još dosta toga odraditi od reformi koje neće biti lagane, ali je naše 
opredjeljenje jasno, a to je da smo i zemljopisno Europa i da trebamo učiniti sve da 
postanemo članica Europske unije, jer je to preduvjet i za daljnji razvoj i prosperitet 
Republike  Hrvatske, a  time posebno Istarske županije. Stoga je s odobravanjem dočekan 
Sporazum Republike Hrvatske i Republike Slovenije kojim je, nadamo se, prevladana jedna 
od najvećih prepreka, a što smo i mi u Istri smatrali i zastupali  da je to jedini put izmeñu dvije 
prijateljske države. 

Ekonomska kriza koja, a složiti ćete se, da je prvenstveno naša «domaća kriza» kao 
posljedica ekonomske politike proteklih godina, koju je dodatno generirala i svjetska 
ekonomska kriza, nažalost osjeća se i na prostoru Istarske županije. Svjesni smo poteškoća i 
neizvjesnosti kod grañana, a to je prvenstveno strah za budućnost i egzistenciju. Stoga nam 
svima zajedno mora biti imperativ da na svim razinama činimo maksimalno da tu krizu što 
prije prebrodimo. Prvenstveno očekujemo od centralne vlasti da poduzme snažnije mjere 
kojima bi omogućile gospodarstvu da krizu prebrodi, a istovremeno zaštiti krizom ugrožene 
grañane.  

Opetovano ponavljamo da ovakva centralizacija ovlasti i financija nije dobra, jedinice 
lokalne i regionalne samouprave dobivaju minimalna sredstva, rekao bih  gotovo  mrvice, 
očekujemo od Vlade da decentralizira državu, ovlasti i prihode, spremni smo preuzeti i ovlasti 
i odgovornost. Ništa više, ali ni manje kao što je to ureñeno u državama Evropske unije. Na 
takav način osigurala bi se efikasnost, oslobodila kreativnost i potencijali na lokalnim 
razinama i sigurno bi doprinijelo snažnijem i dinamičnijem razvoju pa time i bržem 
prevladavanju ove krize. 

Veseli i ulijeva optimizam i interes kojeg imaju strani ulagači u gospodarstvo Istarske 
županije. Nama su potrebne investicije kojima će se sačuvati postojeća  i otvoriti nova radna 
mjesta. Obveza i zadatak svih nas je da u okvirima svojih nadležnosti stvorimo pretpostavke i 



pritom kao što smo i zacrtali u svojim programima vodimo brigu  o održivom razvoju i okolišu 
i Istarsku županiju učinimo još boljom i prosperitetnijom na zadovoljstvo svih naših grañana. 

Dame i gospodo, signore e signori, na kraju završavam s optimizmom u bolje sutra, 
svim vijećnicama i vijećnicima, svim učesnicima ove svečane sjednice te svim grañanima 
Istarske županije čestitam dan Istarskog statuta. 

A tutti i consiglieri, ospiti, partecipanti a questa Assemblea solenne e a tutti i cittadini 
della Regione Istriana esprimo il mio augurio per la giornata dello Statuto Istriano.  
 Hvala, grazie».  
 
 AD – 2 PRIGODNI GOVOR ŽUPANA ISTARSKE ŽUPANIJE 
                       IVANA JAKOV ČIĆA 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 «Dame i gospodo, signore e signori 

Poštovane vijećnice i  vijećnici 
 Egregie consigliere  e consiglieri 

Gospodine predsjedniče Skupštine Istarske županije 
Dragi kolega, dragi prijatelju Zlatko, hvala što si ovdje sa nama! 

 
Prije točno  5 godina u  ovoj smo Istarskoj  sabornici imali priliku  čuti niz iznimnih  

razmišljanja o Istri, o Hrvatskoj, o  Evropi, pa i o čitavom svijetu.  
Onih smo dana bili svjedoci jedne velike  pobjede grañana istre, pobjede  i uvjeren 

sam slavlja za sve  nas. Povod je bio ustvari proglašenje gospodina  Romana Prodia 
počasnim  grañaninom Istre uz prisustvo  tadašnjeg  predsjednika  Republike Hrvatske, 
gospodina  Stjepana  Mesića, koji  je to  naše odličje dobio prošle godine.  
 Mnogi su se pitali što još možemo učiniti više za našu Istru ? 
 Prisustvo najuglednijih pojedinaca koji  su nam se i obratili upravo onako kao što smo 
i htjeli, potvrñujući i dijeleći s nama  vrijednosti  za koje  smo se  čitavo  jedno desetljeće 
uporno borili.  
 Želim iskoristiti priliku  i potvrditi vam izniman ugled koji je Istra  stekla vodeći politiku  
multikulturalnosti i multikonfesionanosti. Prije samo nekoliko dana u Velikoj Sali  Vijeća 
Europe u bivšem Europskom parlamentu u Strasburu imao  sam čast da u ime  svih  nas, 
kao jedini govornik, izložim  teze pod  naslovom «Manjinski i regionalni  jezici Europe kao  
regionalna imovina  regija». Bio sam ponosan što sam pred više stotina europskih 
regionalnih  predstavnika govorio o primjeru Istre, o  našoj dvojezičnosti,  ali i  o svim onim 
drugim etničkim i kulturnim specifičnostima koje mi u Istri  imamo i njegujemo. Pogotovo  
sam naglasio  pozitivan utjecaj višeetničnosti Istre  na ekonomski, kulturni i obrazovni sustav. 
 Vraćam se pitanju  da li zaista možemo još  nešto učiniti ?  
 E  si che posiamo, anche  quando pensiamo ala tutela  linguistica, ma anche la  tutela 
integrata per tutte le etnie oggi presenti in'Istria, sopratutto  nel'ambito  dell'educazione. 
Abbiamo ancara  tantissime cose da migliorare. Sono convinto  che il nostro Programma – 
Istra znanja - L'Istria  del  sapere sara'  realizato in  queto nuovo mandato  dall'Assembela  
Regionale  dell'Istria. 
 Naravno da područje zaštite ljudskih  prava nikada ne može biti  totalno ispunjeno i 
ostvareno, uvijek  postoje  praznine i nove mogućnosti, neovisno radi li se o jezičnim pravima 
manjina, vjerskim pravima ili  prava na seksualnu orijentaciju.  
 Istra mora ostati  čvrsta i principijelna i biti  primjer svima, mnogima, pa i  mnogima u 
Europskoj uniji. 
 Dame i gospodo, signore  e signori ! 
 U današnje vrijeme ozbiljne svjetske ekonomske krize i istarsko gospodarstvo ima  
ozbiljnih  poteškoća. Kada smo samo pred dvije, tri godine dotakli brojku od  5 %  
nezaposlenosti  smiješila nam se već puna  zaposlenost. Nažalost, mnogo  je toga otišlo  u 
krivom  smjeru i povećanje  nezaposlenosti tjera nas na  donošenje  vrlo jasnih i preciznih  i  
nedvosmislenih odluka. Ma da svakodnevno, pa i danas razgovaramo s  gospodarstvenicima 



i tražimo pojedinačna  rješenja za svakoga od njih, za svaku tvrtku posebno i vjerujemo u 
njihov opstanak. Istra mora učiniti nove  iskorake. Samo snažni, novi razvojni programi, 
mogu značajno podignuti nivo konkurentnosti našega gospodarstva. Upravo zato  još jednom 
najavljujem naše  čvrsto opredjeljenje u realizaciji  programa  Brijuni  rivijera, u izgradnju  golf 
igrališta i  stavljanja u  funkciju  razvoja  Istre čitavog  Raškog  bazena i to ne samo u  
industrijskom smislu. Sama realizacija ova tri  programa : Brijuni  rivijere, golfa i Raše, da 
tako pojednostavljeno kažem,  mogu Istru odmah  vratiti na  najnižu zabilježenu  stopu 
nezaposlenosti. Ukupni indirektni efekti omogućili bi nam praktički punu zaposlenost.  Zato 
pozivam svih  od naših načelnika, gradonačelnika, državnih  tijela, Vladu  Republike  
Hrvatske, svih koji zaista mogu  doprinijeti da nas podrže u  potrebi  brže realizacije ovih 
programa kako bismo već  za  tri, četiri godine  mogli imati  daleko viši standard i kako bismo  
upravo ulaskom u  Europsku uniju  naše gospodarstvo pretvorili u jedno  čvrsto, snažno i 
konkurentno  gospodarstvo.  
 Imat ćemo mnogobrojne koristi od ulaska  Hrvatske u  Europsku uniju, ali još jača 
konkurencija koja  će naravno i biti, jača odgovornost javnog  sektora za ukupni razvoj  Istre. 
 Ulazak u Europsku uniju  doživljavam za  Istru kao novu povijesnu priliku, povijesni 
prekretnicu koja  nas može u mnogo  čemu izbaciti  na sam vrh. Svakako to možemo  samo 
ako postoji politički konsenzus oko našeg razvoja.  
 Ponudili smo nedavno  na sjednici Županijske  skupštine  takav mogući konsenzus i 
vjerujem u ozbiljnost i odgovornost svih vijećnica i vijećnika u narednim mjesecima.  
 Na sreću investicije ipak nisu stale, pa tako, ma da u manjem obimu mnoge tvrtke i 
dalje ulažu u svoj razvoj. Ovaj puta je javni sektor dao svoj poseban doprinos, jer  izgradnja 
Istarskog ipsilona  i plinofikacija Istre, koji su upravo u realizaciji, značajno pomažu našim 
obrtnicima, malom i srednjem gospodarstvu. 
 Programi ulaganja javnog sektora u zaštitu okoliša kroz Istarski vodozaštitni sustav i 
projekt  Jadran u smislu  investiranja u otpadne vode takoñer je važan element današnjega  
razvoja. Već je poznato  da možemo očekivati i početak izgradnje pulske bolnice, novih 
socijalnih i zdravstvenih  ustanova, izgradnju dvorana i škola, izgradnju  Regionalnog  centra 
za  gospodarenje otpadom, rekonstrukciju prometnica itd., itd., što  će sve sigurno  pomoći 
opstanku privatnog  sektora. .    
 La cultura avra'  anche in questi anni  di crisi economica un  ruolo inportante per  il 
nostro sviluppo regionale, per  la nostra identita' reginale. Dobbiamo avere il coraggio  
creando  soluzioni inovative e d'avanguardia per riafermare la   regione  e avere la piu'  attiva  
e piu'  afermata propio  con  la politica della  cultura., perche  siamo convinte che  senza  la 
cultura non  esiste un sviluppo  economico di qul  livelo che l'Istria  vulole avere. 
 Što još možemo učiniti ? 
 Puno toga, tanto, tanto, che siamo cosenti  di  questo. Jer, zaista puno toga moramo  
još učiniti ! 
 Istarski ljudski potencijali su vrlo moćni. Pokazalo se to u više navrata u  zadnjih 
stotinjak godina. Najprije  vjera u sebe, ali odmah uz to i poštivanje bližnjega, poštivanje 
zajednice i stvorenih vrijednosti  najjači su potencijal Istre u svim  vremenima, u onim dobrim 
, pa i u ovim nešto lošijim  vremenima.  Vjerujemo u  naš opstanak, u  slogu  zajedništva. 
Više od toga vjerujemo u  mogućnost našeg ponovnog  skokovitog razvoja. Zato  tražimo  od 
države da nam omogući maksimalno ubrzani razvoj stavljajući nam na raspolaganje 
ogroman a neiskorišteni potencijal, imovinu i resurse. Zato očekujemo  da će upravo  
istarsko  zajedništvo i solidarnost na najbitnijim razvojnim programima  biti jamac naše 
ukupne  sigurnosti. 
 Program  razvoja Istre koji  smo predstavili pod motom Partnerstvo- Konsenzus – 
Otvorenost, je poziv  svima, ali baš  svima, svakom  čovjeku  Istre i svakome koji o Istri  želi  
razmišljati. To je  poziv  na suradnju, iskreno pružena čista ruka  svima.  
 Dame i gospodo, signore i  signori ! 
 Statut  Istarske županije  postavio je  ne samo pravne  temelje  za modernu Istru, 
puno više od toga, i to oni koji su bili  sudionici, a ima ih i ovdje donošenja prvoga  Statuta  
Istarske  županije  1994. godine,  znaju  vrlo dobro da naš  Statut znači puno  više od 
pravnog  temelja, znači  život, a život znači sve. 



 Upravljati Istrom znači i odgovornost i poseban senzibilitet za naše sveukupne  
različitosti, senzibilitet za   najrazličitije  potrebe naših  grañana i grañanki. Uvjeren sam  da 
će ovaj mandat napokon  razriješiti ključne istarske  potrebe i da  ćemo  generacijama koje 
dolaze prepustiti ugodnu, sreñenu i sretnu Istru. 
 Čestitam svima Dan Istarskog statuta. 
 Hvala lijepa. Grazie mile». 
 
 AD – 3 POZDRAVI GOSTIJU 
 
ZLATKO KOMADINA : 
 
 «Poštovani gospodine Župane, poštovani gospodine  predsjedniče Županijske 
skupštine  Istarske  županije, poštovani uzvanici, dame i gospodo ! 
 Dozvolite  da vas pozdravim u ime  Primorsko-goranske  županije i zahvalim se na 
pozivu na  današnju svečanu sjednicu Skupštine Istarske županije povodom  Dana Statuta  
Istarske županije. 
 Posebno mi je zadovoljstvo se odazvati meñu drage prijatelje ovdje u Istru i kada to 
okolnosti dopuste i nazočiti svečanosti koju upriličujete povodom, rekoh, Statuta Istarske  
županije, a posebno mi je drago što dolazim iz kraja  koji  nas dijeli, zapravo spaja, bolje  
rečeno,  naša  zajednička povijest.  

Mislim da naše prijateljstvo je neupitno, jer kroz vrijeme koje je iza nas  bili smo 
članovi mnogih asocijacija u raznim državama, ali isto tako i predmet mnogih aspiracija naših 
susjeda. Iz  toga smo puno naučili, ali sigurno smo naučili  dvije  stvari koje danas  
baštinimo, a to je pripadnost hrvatskom nacionalnom biću  s jedne strane i  antifašistički 
pokret koji nam je to i omogućio, a s druge  strane smo, rekao bih jedni i drugi, duboko 
uronjeni u kozmopolitstvo, u to  da živimo otvoreno, jedan svjetonazor, jedan drugi duh 
stanuje ovdje u Istri i s one  strane Učke u  našoj Primorsko-goranskoj  županiji. Zbog toga 
nas možda mnogi nekada nisu  razumjeli, pogotovo u neka  ratna vremena, pogotovo u 
vremena kada ste vi pisali i donosili ovaj Statut, jer tada sa istoka, u  onom  slučaju, su 
dolazili neke  druge prijetnje, pa  neki  tada možda i nisu razumjeli te  težnje kozmopolitske 
koje ste vi htjeli pisati i u tome ostvariti.    
 Ja vam na tome čestita i  želim vam još puno uspješnog rada na dobrobit  grañana 
Istre. 

 A u spomen na  današnji  dan mom dragom kolegi i prijatelju, gospodinu Ivanu 
Jakovčiću, bih poklonio Vinodolski zakon, spomen pismenosti i zakonodavstva u  Hrvata.  
 Čestitam».  
 
 AD – 4  GLAZBENI PROGRAM  
 

U  glazbenom programu  svečane sjednice sudjelovali su  :  
 - MILA SOLDATIĆ, koja je otpjevala državnu himnu «Lijepa  naša» i svečanu  pjesmu  
«Krasna zemljo - Istro milo «. 
 - ERIKA BELLE' 
 Erika  Belle' ima  12 godina i  živi u Kaštelu kraj Buja. Učenica je  6. razreda talijanske 
osnovne škole u Bujama. Bavi se pjevanjem od svoje  3. godine u Minicantantima u  
Zajednici Talijana Momjan. 
 Članica je  Udruge «Mali Veliki  Mikrofon» iz  Buzeta i imala je više  nastupa diljem 
Istre, ali i u Bosni i Hercegovini, Sloveniji, Poljskoj, Crnoj Gori, Italiji. Snimila je čak  5 
pjesama, dvije u duetu s Majom  Šuput i Karmelom Vukov – Colić. 
 Na Sanremu  Junior nastupit će  čak s dvije pjesme : «Prijatelsjtvo « i «Mini  mondo 
ed io» za koju je  aranžman napravio  Tihomir  Preradović, tekst napisala Arijana  Kunštek, a 
uglazbila  Ines Prajo.: 
 Quale membro  dell'associazione «Piccolo Grande  Micorofono» di Pinguente, si  e'  
esebita diverse volte in Istria, Bosnia  ed Erzegovina, Slovenija, Polonia , Montenegro e 
Italia. 



 A  sanremo  Junior partecipera' con due canzoni : «Lamicizia» e «Minimondo e dio». 
  Otpjevala je, ha  cantato, pjesmu, la  canzone,  «L'amicia». 
 - Dominik  Draguzet ima  11 godina i  dolazi iz  Kuići kraj Barbana. Pjeva nepunih 
godinu dana. Po uzoru na starijeg brata Gianlucu krenuo je festivalskim  stopama, pa je već 
pjevao  na  «Malom Velikom Mikrofonu» u Buzetu i  na Trogir-festu u Trogiru, te na mnogim  
kulturnim manifestacijama širom Istre. 
 Otpjevao je pjesmu, ha  cantato «Il primo amore», pjesmu s kojom  će  se za nešto 
manje od mjesec dana nastupiti u  Sanremu. 
 - DOMINIK DRAGUZET 

 Draguzet  ha  11 anni  e viene  da Kuići vicino a Barbana. Canta da circa un anno.  
 - KOMORNI SASTAV  «CAMERATA POLENSIS» je počeo sa radom  prošlog ljeta i 
debitirao je  na gala koncertu Arena international. Gostovali su i na  božićnom koncertu  
HGDU-a u INK-a u 12. mjesecu prošle  godine. 
 Quinteto «CAMERATA POLENSIS» cioe: Anamarija  Brhanić, flauta; Branko  Škara, 
clarinetto; Denis  Goldin, rog; Giulia Fonzari, bas klarinet  : Tatjana Šverko Fioranti, piano  
forte, izveli su – Primo tempo di  Nikolaj  Rimski  Korsakova. 

- Enrika Belle'  izvodi : «Mini mondo ed io», 
- Dominik Draguzet   «O moja lipa». 
- Sopranistica  Mila Soldatić otpjevala je  «Adagio» di Tomasa 
- Albinonia, «Caruso» di Lucio Dala i «Ružo  crvena», skladatelja  Dubravka 

Šomeka u duetu s tenorom Martinom Marićem.  
 
 AD – 5 ZATVARANJE SVE ČANE SJEDNICE  
 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje svečanu sjednicu  Skupštine Istarske  
županije povodom Dana Statuta  Istarskog statuta, conclude la seduta solenne 
dell'Assemblea  regionale della Regione Istriana. 
 
 Svečana sjednica je  zaključena u 12,20 minuta. 
 
 
 
 
SKRAĆENI  ZAPISNIK VODIO :                PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ            DINO KOZLEVAC 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


